
 ráda bych vám touto cestou poděkovala 
za důvěru, kterou jste mi projevili 
v zářijových volbách do obecního zastu-
pitelstva. Díky vám a díky rozhodnutí zvo-
lených zastupitelů jsem se opět mohla stát 
starostkou obce. 

Velmi si vaší důvěry vážím, a i v dalším 
volebním období se budu snažit o plynulý 
a zdárný rozvoj všech našich obcí. Spolu 
s ostatními zvolenými zastupiteli budeme 
pokračovat v rozjednaných aktivitách a 
budeme i nadále podporovat místní základ-
ní a mateřskou školu, která je důležitou 
součástí života v obci. 

V následujících letech nás čekají 
přípravné a realizační práce na zateplení 
budovy nižšího stupně včetně výměny 
střešní krytiny a všech klempířských prvků. 
Dále je potřeba nejen plánovat, ale i provést 
potřebné kroky ke změně vytápění jak bu-
dovy nižšího stupně, tak i budovy mateřské 
školy a školní jídelny, neboť stávající kotle 
na pevná paliva jsou na hranici životnosti.

 Doufám, že se nám podaří zahájit a 

Vážení občané, Členové zastupitelstva  
obce Kozojedy, zvolení ve volbách 

23.09. – 24.09.2022
Přibylová Dagmar, starostka  
Beran Zdeněk, Bc.,místostarosta
Jahodová Helena, MgA.,člen  
Píclová Marcela, Bc.,člen  
Volín Pavel, člen
Jakeš Ladislav, člen  
Čech Vladimír, člen  
Soukup Marek,Ing.,člen  
Prusík Martin, člen  
Vlková Romana, člen  
Zábranský Ladislav,člen  

Složení kontrolního výboru
Čech Vladimír, předseda  
Jakeš Ladislav, člen  
Prusík Martin, člen  

Složení finančního výboru
Píclová Marcela, Bc., předseda  
Jahodová Helena, MgA., člen  
Vlková Romana , člen

také dokončit plánovaný silniční průtah 
obcí Kozojedy. Všechny tyto akce budou 
velice finančně nákladné, ale pevně věřím, 
že s pomocí vhodných dotačních titulů 
a pravděpodobně bohužel i bankovního 
úvěru těchto nelehkých cílů postupně 
dosáhneme.  

V příštím roce bude dokončena pro-
jektová dokumentace potřebná pro vybu-
dování splaškové kanalizace a centrální 
ČOV pro Kozojedy. Realizace tohoto pro-
jektu bude též velmi finančně náročná a 
první fází bude položení kanalizačních rour 
do plánované opravy komunikace silničního 
průtahu. 

Výstavba dalšího kanalizačního řadu a 
samotné ČOV bude probíhat až v dalších 
volebních obdobích.  Samozřejmě nesmíme 
zapomenout ani na opravy a údržby míst-
ních komunikací a chodníků, obecních bu-
dov, úpravy veřejných prostranství a další 
nezbytné činnosti. Plány máme velké, a 
proto prosím o vaši důvěru a trpělivost při 
jejich naplňování. 

Dagmar Přibylová, starostka obce

V pondělí 5. 12. navštívil naši školu 
už tradičně Mikuláš s čerty a anděly, pod 
jejichž maskami se skrývali naši deváťáci. 
Hodní, pilní a snaživí žáci byli pochváleni a 
obdarováni. Stejně tak ti zlobivější, kteří si 
ale svou odměnu museli zasloužit splněním 
trestu v podobě dřepů.

Ostřílení starší žáci už věděli, co 
čekat. Čerti pro ně byli spíše příjemným 
a očekávaným zpestřením. Ale také ti 
mladší byli stateční a šikovní, i když 
nějaká ta slzička ukápla. To ale vždy rychle 
přispěchala na pomoc paní učitelka a svým 
objetím dodala potřebnou odvahu.

Naši nejmladší, žáčci MŠ, předvedli 
obzvlášť velkou dávku odvahy. Někteří si 
dokonce troufli pohladit i čertův chlupatý 
kožíšek. Ti méně smělí pohladili alespoň 
bílá křídla anděla. No a prvňáci? Ti se 
rozhodně zahanbit nenechali. Všichni 
do jednoho byli natolik odvážní, že se šli 
dobrovolně podívat do tmavého červeného 
pekla s tajuplnou hudbou.

V každé třídě jsme slyšeli krásné 
písničky, které si žáci pro delegaci připravili. 

A rozhodně nešlo pouze o nám známé 
klasické koledy. V repertoáru se objevily i 
vánoční písně v angličtině. Bylo vidět, že 
žáci se na návštěvu poslů z pekla náležitě 
připravili. Nakonec všichni Mikulášovi slíbili, 
že své hříchy během roku napraví – ostatně 
jako každý rok. :o)

Deváťáci si den D pečlivě připravovali 
několik týdnů dopředu, aby vše klaplo po-
dle jejich představ a naplnili očekávání 
mladších spolužáků. U bojácných malých 
žáčků předvedli čerti i notnou dávku em-
patie a ubrali vždy v pravou chvíli, aby děti 
neděsili.

Tímto jim ještě jednou za hezký den 
děkujeme a už se těšíme na čtvrtek 
22. 12., kdy nás čeká vánoční dopoledne 
v kulturním domě pod jejich vedením.

ZŠ a MŠ Kozojedy

MIKULÁŠ 
 VE ŠKOLE

Celostátní recitační  
soutěž v Hlinsku 
Dětská recitační přehlídka je každoročně 

vyhlášená jako jednodenní soutěžní setkání 
dětských recitátorů ve věku do 15 let. Jde o tři 
recitační bloky, které jsou doplněny tvořivými dra-
matickými a hlasovými dílnami a doprovodným 
programem pro účastníky pod vedením kvalifiko-
vaných lektorů z řad umělců. Přehlídka se koná 
také za účelem připomenutí si historických sou-
vislostí spojených se Dnem válečných veteránů.

Stejně jako každý rok jsme i letos, v úterý 
8. 11. 2022, zažili velký úspěch při vyhlašování 
výsledků. Z pěti žáků čtyři získali toto ocenění: 
2. místo: Eliška Havlová (2. kategorie,  4. – 6. třída)
3. místo: Patricie Hodková (3. kategorie, 7. – 9. třída)
5. místo: Běla Havlíčková (2. kategorie,  4. – 6. třída)
5. místo: Natálie Soukupová (3. kategorie, 7. – 9. třída)
Diplom za účast: Ladislav Konvalinka (1. kategorie, 
1. – 3. třída)    Náhradník: Oliver Oliverius 

Všem dětem moc děkuji za úžasnou 
reprezentaci školy, panu Romanu Havlíčkovi 
a manželům Konvalinkovým za dopravu do 
Hlinska a celodenní podporu. 

Kromě přehlídky v Hlinsku jsme oboha-
tili naše účastníky také návštěvou kostela sv. 
Jana Nepomuckého na Zelené Hoře. Santiniho 
zákusky v zámecké cukrárně a stripsy v KFC 
završily blaho našich recitátorů.

Eva Doležalová



Přestože uplynulý rok mnoho dobrých 
zpráv nepřinesl, snažili jsme se v Robčicích 
udržet dobrou náladu a radost ze společného 
setkávání. 

Sezonu jsme zahájili úklidem okolní přírody 
a břehů Berounky v rámci akce „Ukliďme 
Česko“. I letos jsme postavili na točně májku 
a První máj oslavili tradičním recesistickým 
Prvomájovým průvodem.

Nezapomněli jsme ani na děti a připravili 
pro ně Dětský den, plný her a zábavy. V prázd-
ninovém čase proběhly v Hospůdce u Horů 
dvě taneční zábavy, které skvělou hudbou 
provázela kapela Straw Hat a  pan Žákovec 
s Aničkou Volínovou.

O prvním adventním víkendu jsme na točně 
rozsvítili vánoční stromek. Při této příležitosti 

Sběr elektroodpadu
Po půlroční odmlce jsme opět uspořádali 

sběr elektroodpadu, ve kterém více než 
žáci, pracovali jejich rodiče. Tentokrát se 
nám moc odpadu nesešlo, což je škoda. 
Body získané za tento sběr můžeme totiž 
vyměnit za papírenské zboží nebo drobné 
ceny například na maškarní bál.  

Součástí sběru byl odvoz domácích 
elektrospotřebičů a tonerů do tiskáren 
kromě žárovek a zářivek. Pro tentokrát byl 
zrušen sběr baterií ze strany společnosti 
Ecobat z důvodů téměř vyčerpaných 
sběrových a recyklačních kapacit pro rok 
2022.  Na jaře by měl být sběr tohoto sorti-
mentu opět obnoven. 

Tímto se těšíme na jarní kampaň a 
děkujeme všem, kteří doposud přispěli.  

Mgr. Kateřina Kováříková

Odpadové hospodářství
Před platbami za odpad na rok 2023 zno-

vu apelujeme na občany, aby dobře zvážili 
četnost vývozů svých popelnic. Nezvedli 
jsme pro příští rok poplatek, i když spal-
ovna, kam část odpadu jde, navýšila ceny 
o 22%.  Podle ukázněnosti a pochopení 
systému odpadového hospodářství v příštím 
roce budeme rozhodovat o výši poplatku za 
odpady, popřípadě změny systému plateb 
v dalších letech. 

K navýšení bude muset určitě dojít, hlavně 
z důvodu navyšování poplatků na skládkách 
a spalovně, zvýšení energií při likvidacích od-
padu a zvýšení cen dopravy. O kolik to bude, 
opravdu záleží také na každém z vás. 

Stále apelujeme, abyste využívali 
pouze ty svozy, při kterých budete mít 
nádoby zcela zaplněny. Nezvyšujte pop-
latky ostatním, kteří se snaží poctivě 
třídit, jenom pro svoji pohodlnost. 
Znovu připomínáme, že současný poplatek 
ve výši 700,- Kč na osobu či nemovitost zah-
rnuje náklady na veškerý odpad, který se 
na území našich obcí vyprodukuje a ukládá. 
Není to poplatek za popelnici postavenou 
před domem, ale i za odpad uložený do nádob 
na tříděný odpad, či odevzdaný při mobilních 
svozech elektroodpadu a  nebezpečného 
odpadu. 

Dále pak velkoobjemového odpadu, 
bioodpadu a kovů. Všichni dobře víme, 
že množství odpadu neustále narůstá a je 
potřeba s ním nakládat tak, aby bylo co ne-
jvíce vytříděných složek. a toho nejdražšího 
zbytkového komunálního odpadu, který se 
ukládá do černých popelnic a kontejnerů 
bylo co nejméně.  Je potřeba si uvědomit, že 
jedna osoba zaplatí měsíčně pouze 58,- Kč 
za veškerý vyprodukovaný odpad. Přesná 
čísla uvedeme v dalším vydání novin, ale 
již dnes víme, že obec bude na odpadové 
hospodářství doplácet více jak 400.000,- Kč 
za rok.

Rozhodně nemůžeme garantovat, že 
nastavený systém je spravedlivý pro všechny, 
to nedokáže žádný systém. Někdy to vypadá, 
že právě ti poctiví a rozumní jsou na tom 
pak nejhůře. Ale vězte, že právě kvůli těmto 
občanům má smysl snažit se dál                 OÚ

Rok 2022 v Robčicích
nechyběl tradiční svařák, se zpěvem koled se 
předvedl Robčický pěvecký sbor za doprovodu 
kytar Gábiny Kmečové a Emilky Kroftové.

O druhém prosincovém víkendu jsme 
v Hospůdce u Horů uspořádali sousedskou 
Čertovskou párty. Ve výborné náladě se zde 
pobavilo mnoho čertů různých vzezření…

Na závěr roku, 30.12. 2022, se vy-
dáme na tradiční pochod Robčický 
kamzík po krásách okolní přírody. 

Do nového roku 2023 bych chtěla všem 
popřát hodně zdraví, štěstí a spokojenosti. Všem 
obyvatelům Robčic, chalupářům i chatařům, ať 
jim ještě dlouho vydrží smysl pro humor a radost 
ze sousedského setkávání, protože bez Vás a 
Vašeho nadšení, by nebylo o čem psát.

Romana Vlková

Po dvouleté pauze vyvolané 
celosvětovou pandemií viru covid-19 se 
letos povedlo uspořádat oblíbené krea-
tivní odpoledne. V sobotu 26. listopadu se 
ještě před oficiálním začátkem akce začal 
plnit sál Kulturního domu v Kozojedech 
návštěvníky všech věkových kategorií. 
Popularitu události podtrhovalo i zcela 
zaplněné přilehlé parkoviště.

Připraven byl bohatý program pro 
všechny. Každý příchozí si mohl vyrobit 
svůj adventní věnec, vánoční ozdobu nebo 
jinou dekoraci. Základní náčiní a materiál 
byly pro všechny volně dostupné, věci na 
dozdobení si mohli návštěvníci na místě 
zakoupit nebo donést své.

Nezapomnělo se ani na mladší účastníky. 
Ti si mohli ve spolupráci s Kožlanskými 
šikulkami vyzkoušet výrobu vánočních oz-
dob nebo si mohli ozdobit vánoční perníčky. 

Kreativní odpoledne pro děti i dospělé
Kdo si netroufnul na tvoření vlastních de-

korací, mohl si na místě zakoupit některou 
z již hotových. 

Zkrátka nepřišli ani mlsní návštěvníci, kteří 
mohli ochutnat některou z připravených slad-
kostí. Celé odpoledne panovala všudypřítomná 
dobrá nálada a letošní ročník této již tradiční 
předvánoční akce rozhodně nebyl poslední.

Z. Beran ml.

Projektové hodiny  
anglické konverzace 
Přesně na Halloween vyšla letos žákům 8. a 9. ročníku 

hodina konverzace anglického jazyka. Žáci na společném 
videu představili keltsko-katolické kořeny tohoto svátku 
i způsob, jakým se Halloween vyvinul do své dnešní po-
doby. V kostýmech, s humorem a mnoha úsměvy vzniklo 
první video v angličtině, které můžete najít na webových 
stránkách školy. Externí spolupracovnice naší školy, paní 
Kateřina Emmons, která hodiny vede, se tímto způsobem 
snaží žákům pomoci s překonáním ostychu a zlepšením výs-
lovnosti nebo přízvuku. Brzy se můžete těšit na další video, 
tentokrát věnované postavě Santa Clause a veršovanému 
příběhu, který nese název „The Night Before Christmas“, 
v překladu „Noc před Vánoci“.    Kateřina Emmons

Vánoční setkání v Liblíně

V sobotu 3. 12. 2022  se konalo vánoční 
setkání v Liblíně. Rádi jsme přijali pozvání paní 
starostky a stali se součástí kulturního programu. 
V kostele sv. Jana Nepomuckého vystoupily 
děti ZŠ Kozojedy se svým vánočním pásmem 
písní, koled a mluveného slova nazvaným 
Narození Ježíška. Kostel byl zcela naplněn 
rodiči, prarodiči a ostatními návštěvníky, kteří 
odměnili vystoupení děti bouřlivým potleskem. 
Po skončení následovala bohatá mikulášská 
nadílka. Děkuji tímto všem za společně strávený 
podvečer a za přípravu této pěkné akce.  

Věra Kovářová



Adventní setkání  
dětí a seniorů

V úterý 6. 12. 2022 se uskutečnilo společné 
setkání žáků ZŠ Kozojedy a seniorů v DSS v 
Liblíně. Děti, které navštěvují pěvecký kroužek, 
předvedly babičkám a dědečkům  pásmo 
vánočních písní a koled za hudebního doprovodu 
paní Valentiny Janečkové. Na závěr si všichni 
společně zazpívali koledy. Když panna Maria a 
Jak jsi krásné neviňátko. Následovalo vzájemné 
předávání dárečků. Všichni jsme si užili v pohodě 
a radosti předvánoční čas a loučili jsme se se 
slovy: „Brzy zase na shledanou.“  

Věra Kovářová

Měsíc říjen jsme zahájili vzdělávacím pro-
gramem v mobilním planetáriu města Rokycany, 
které pro naše děti a žáky nafoukli v místním 
kulturním domě. 

Zvenku to nevypadalo, ale po vnitřním ob-
vodu se nás dovnitř vešla spousta. Uvelebili 
jsme se na pohodlných polštářích a nad hlavami 
se nám promítalo simulované střídání dne a noci, 
jednotlivá souhvězdí, letní a zimní obloha. Vše 
bylo doprovázeno poučným výkladem.  Něco 
nás bavilo víc, něco méně, ale každý se určitě 
dozvěděl něco nového. V hodinách přírodovědy 
a přírodopisu tak budeme lépe chápat, o čem 
nám paní učitelky vypráví.

Mgr. Kateřina Kováříková

Byl tu konec října. Pro nás ve školce to 
znamenalo jediné: Halloween a Dušičky! Svátky, 
které jsou nám známé, ale někdy opomíjené. 
Děti se dozvěděly, v jakých zemích se Halloween 
slaví a jaké jsou tradice u nás. Rozhodli jsme se, 
že si takový Halloween vyzkoušíme i u nás ve 
školce. Děti se v pondělí 31. 11. 2022 převlékly 
do masek. Třída Lištiček se ten den strašidelně 
vyzdobila a i my paní učitelky jsme nezůstaly 
pozadu. Naším hlavním cílem bylo, aby si děti 
odnesly skvělý zážitek z her, soutěží a netradiční 
atmosféry. Všechno se nám, myslím, povedlo. 

Za MŠ Kozojedy Tereza Bilerová, 
učitelka MŠ

V listopadu se uskutečnil zájezd do 
Prahy do Divadla Hybernia na muzikál 
Tarzan. Muzikál vychází z první knihy 
o Tarzanovi a vypráví již legendární 
příběh o chlapci, který spolu s rodiči 
ztroskotá kdesi v džungli a poté, co 
ještě jako nemluvně tragicky osiří, se jej 
ujímá velká pralesní opice. 

Ta se mu stane náhradní matkou, 
dá mu jméno Tarzan a vychová jej 
v nejmocnějšího tvora džungle. Jako 
dospělý muž se pak Tarzan v džungli 
setkává s výpravou vědců, mezi nimiž 
poznává i krásnou Angličanku Jane a 
s její pomocí znovu nachází cestu do 
světa lidí. V muzikálu zazněly světové 
hity Phila Collinse, který byl za sklad-
bu You will be in my heart nominován 
na cenu Grammy a píseň získala Zlatý 
globus a Oscara. V hlavních rolích 
se představili Robert Urban, Ernesto 
Čekan, Petra Vojtková, Dita Hořínková 
a další. Výpravná scéna a akrobatické 
dovednosti herců diváky velice nad-
chly a ti svoji spokojenost dali najevo 
bouřlivým závěrečným potleskem.  A o 
tom, že se zájezd povedl, svědčí i došlé 
poděkování.  

Dobrý den paní starostko,
tímto bychom Vám chtěli velice 

poděkovat za zorganizování výletu do 
Prahy za kulturou na muzikál Tarzan,  
který se uskutečnil  5 .listopadu 2022 
v divadle Hybernia. Vážíme si možnosti 
být součástí kulturního života a v po-
hodlí autobusu se nechat odvézt až na 
místo.

Bylo velmi příjemné se po dlouhé 
době setkat s milovníky kultury a těšíme 
se na další zážitky s obcí Kozojedy!

Jana Šmirousová  Milena Krevová
OÚ

Halloweenská party v MŠ

MOBILNÍ  
PLANETÁRIUM

Výlety  
do přírody
Od září do listopadu jsme s Lištičkami 

každých 14 dní vyráželi na dopolední 
výlety do přírody. Tyto výlety mají děti 
velmi rády, vždy se dozví něco nového 
o přírodě, zahrají si nějaké hry v lese i 
na louce, pozorují okolí, tvoří z lesního 
přírodního materiálu - např. své jméno, 
sluníčko nebo společně velké hnízdo. 

Často se stává, že v lese něco na-
jdeme. Teď na podzim to byly samozřejmě 
houby, kterých jsme měli plné košíčky. Od 
ledna do března vyměníme tyto výlety za 
sportovní aktivity v KD, kde pro nás jako 
v minulém roce bude připravovat cvičení 
cvičitelka ČASPV Kateřina Coufalová. Pro 
tento školní rok jsme se opět zapojili do 
projektu Se sokolem do života.

Za MŠ Kozojedy Mgr. Slavěna Razýmová, 
vedoucí učitelka 

V loňském roce z iniciativy naší školy 
Pedagogicko-psychologická poradna Plzeň 
diagnostikovala potenciál velmi nadaných 
žáků u několika žáků. Vyučujícím byly 
předány podklady, jak kterého žáka ještě 
více rozvíjet v jeho oblasti nadání.

Přiděleny byly z ministerstva školství 
i finanční prostředky na pomůcky. 
Samotní žáci pak mají možnost účastnit 
se dotovaných projektů krajem, letních 
škol pro nadané žáky, kde spolupracují 
s vrstevníky stejně nadanými ve svém 

Tvořivé odpoledne v MŠ
V sobotu 26. listopadu od 13:00 hodin 

se konala v Kulturním domě v Kozojedech 
krásná akce -  Adventní tvořivé odpoledne. 
Součástí této akce byl i školní vánoční 
jarmark, na který jsme společně s rodiči 
přichystali pěkné vánoční dekorace. 
S maminkami, babičkami a jedním tatínkem 
jsme strávili ve čtvrtek 24. 11. 2022 od 15 ho-
din v MŠ krásné tvořivé odpoledne. Rodiče 
nám pomohli vyrobit adventní svícny, malé 
skleněné svícínky a andílky z vlny macramé. 
Děkujeme, že jste nás podpořili a věříme, že 
zakoupené zboží Vám dělá radost. 

Za MŠ Kozojedy  
Iveta Borkovičová, učitelka MŠ

oboru a v tématech, které si sami zvolí.
Všestranné a matematické nadání 

s logic-kým uvažováním hned potvrdil žák 
8. třídy Jan Štěrba, který se po postupu 
do okresního kola v Pythágoriádě stal ab-
solutním vítězem. Věříme, že by svůj um 
předvedl i dál, výš už to v této soutěži ale 
bohužel nejde. Jeho matematické doved-
nosti jsou obdivuhodné a už se těšíme na 
jeho další úspěchy.

Mgr. Veronika Vacínová,  
vyučující matematiky

ZRODILA SE MATEMATICKÁ HVĚZDA



Láďo, jak to vlastně bylo s tvým tatín-
kem, jak se dostal k muzice?

Můj otec Ladislav Pícl se narodil v roce 
1924 v obci Lednice, kde také strávil své 
mládí. Pocházel z muzikanského rodu 
Fenclů z Robčic. Jeho maminka byla z po-
četné rodiny Fenclů sestrou tří bratrů hu-
debníků, Ferdinanda, Antonína a Josefa.

Tatínek již od dětství také inklinoval 
k  muzice. Učil se hrát na klarinet a na sa-
xofon, nejčastěji u pana Tichého z Kozojed. 
V té době ještě žádné lidové školy umění 
neexistovaly. 
A jak se  dostal do kapely?

Do tehdejší kapely Fenclů přišel poprvé 
v roce 1943 jako jejich synovec a hráč na 
klarinet a saxofon. V té době byla kapela de-
setičlenná, samozřejmě zcela bezelektrická. 
Jednalo se o harmoniku, dvoje housle, dva 
klarinety nebo saxofony, dvě trumpety, trom-
bon, kontrabas a bicí. 
Tak to vlastně bylo ještě za války a tvé-
mu otci bylo tehdy 19 let.  

Nejvíce dala otci, co se týče hudebního 
zdokonalení, vojenská služba. Sloužil u hu-
dební složky 35. vojenského pluku v Plzni. 
Po návratu z vojny pokračoval v populární 
kapele Fenclů, která pod tímto názvem exis-
tovala až do roku 1959, kdy tragicky zahynul 
při zpáteční cestě ze hry tehdejší kapelník 
Josef Fencl z Borku. 

A kdy přišel váš tatínek do Kozojed?
Otec se v této časové ose oženil, přestě-

hoval do Kozojed a pracoval vlastně celý 
život v zemědělství. Od roku 1959 se ujal 
kapelnicví Josef Vavřička z Liblína a kapela 
pokračovala v cestě, kterou nastolila hudba 
Fenclů. 

Kapela hrála ve stejném obsazení, nej-
více polky, valčíky, tanga, walzy, ale také 
již foxtroty apod. Hrálo se prakticky na 
všech možných akcích. Nejvíce taneční 
zábavy, plesy, různé slavnosti,svatby, ale 
také velice často pohřby. 

VYHRÁVALA KAPELA
Na prázdniny jsem pravidelně jezdíval do Kozojed. Se zdejšími kamarády 
jsem chodíval pást krávy „na place“ a koupat se v Jílovnách. Nedílným ko-
loritem mých klukovských letních prázdnin byly sobotní nebo nedělní odpo-
ledne a večery, kdy se z otevřených oken hospody u Šotolů ozývala muzika. 
Starší omladina tančila na sále a my kluci jsme zvědavě nakukovali do oken. 
Teprve dnes, s odstupem času, si uvědomuji jak se dnešní pokročilá doba 
záplav elektronických produkcí výrazně odlišuje od vzdalující se minulosti.  
Shodou okolností se v rámci aktivit našeho pěveckého sdružení Kozel často 
setkávám se synem tehdejšího kapelníka pana Pícla a rozhodl jsem se ho 
vyptat na jeho vzpomínky na muzikantskou dráhu svého tatínka. 

Foto z padesátých let - kapela pod vedením Josefa Fencla.  
Zleva: Houda, Fencl Antonín, Fencl Josef, Fencl Ferdinand, Tichý, Vavřička, Pícl, Šebek

Kdy váš tatínek nakonec převzal 
kapelnictví?

V roce 1969 převzal kapelnictví otec 
Ladislav Pícl. V této nelehké době byla 
stále větší a větší poptávka po kvalitní po-
pulární hudbě. 

Kromě již zmiňovaných žánrů se po-
žadovaly převzaté hity populární hudby i 
skladby domácích autorů, známe z podá-
ní našich tehdy nejznámějších zpěváků a 
skupin. Proto v sedmdesátých letech ka-
pela zařadila i tento modernější repertoár. 

Foto ze sedmdesátých let 1970-1974 - Kapela pod vedením Ladislava Pícla.  Zleva:  Houda, Frank, Žákovec, Havlíček, Škubal, Tichý, 
Pícl, Heidenreich, Šebek, Zeman.    Nad nimi stojí tehdejší zřizovatel za OSS Kralovice.

To muselo být dost náročné, jak to bylo 
s úpravou partitur?

Rozepsané aranžmá zasílali např. 
Jaroslav Malina z Prahy nebo Jiří Zmožek 
z Ostravy. Většinu aranží ale dělali členo-
vé orchestru Vladislav Houda a později 
Václav Žákovec. 

Kapela v této době dosáhla největší popula-
rity. Zájem byl obrovský. Všechny pátky a sobo-
ty téměř po celý rok byly dlouho dopředu zada-
né a často museli být pořadatelé neuspokojeni. 
Kromě toho se v týdnu hrálo na pohřbech, které 
v té době byly většinou do hrobu. 



Pan Ladislav Pícl (1924 - 1999), dlouholetý 
kapelník vyhlášené kozojedské kapely

Foto z šedesátých let, kapela pod vedením Josefa Vavřičky - zleva Houda, Vavřička, 
Tichý, Pícl, Vavřička ml., Šebek a Zeman

V Muzeu a galerii severního Plzeňska 
v Mariánské Týnici se 7. 9. 2022 konalo 
zahájení výstavy Tajemství úrody. 

Hlavním motivem uspořádání výstavy 
byla snaha připomenout návštěvníkům 
muzea, v  dnešní době často opomíjenou 
skutečnost, že prvotním základem veškeré 
lidské existence na planetě byla vždy starost 
o kultivaci všech rostlinných i živočišných 
zdrojů k zajištění základní obživy a násled-
nému rozvoji všech materiálních potřeb.

Na výstavě bylo možné spatřit rozsáhlou 
sbírku zemědělských strojů, pomůcek a nej-
různějšího nářadí, které byly v dávné i ne-
dávné minulosti v  zemědělství využívány.  

V hlavním výstavním sále byla dále 
prezentována řada historických fotografií, 
letáků a jiných dokumentů, které připo-
mněly historický kolorit venkovského života 

TAJEMSTVÍ ÚRODY V MARIÁNSKÉ TÝNICI

Zmíním obsazení kapely z této doby. 
Harmoniku hrál Josef Vavřička, od roku 1970 
ho nahradil Václav Žákovec z  Dobříče, který 
později přidal klávesy. Housle hrál Vladislav 
Houda z Kralovic, klarinety a saxofony 
František Tichý, František Škubal z Koryt 
a Ladislav Pícl, trumpety Václav Šebek z 
Liblína a Vlastimil Heidenreich z  Hodyně, 
trombon Václav Zeman z Dobříče, baskyta-
ru Miroslav Frank z Kralovic a později Jiří 
Krýsl z České Břízy a bicí Jaroslav Havlíček 
z Dobříče. Vynikajícími zpěváky byly pá-
nové Houda a Žákovec. Samozřejmě také 
docházelo během doby k různým zástupům. 
Takže v sedmdesátých letech byla 
kapela nejvíc vytížená? 

Zájem o kapelu byl opravdu obrovský. 
Produkce se uskutečňovaly v širokém okolí 
zejména kozojedska, dobříčska, radnicka, 
ale také mnohdy i ve vzdálenějších místech.

Ještě bych zmínil, že v této době, zejmé-
na v letních měsících, byly velice populární 
zábavy na venkovních parketech i  v  nej-
menších vískách. 

V těchto letech se zúčastňovaly zábav 
všechny generace, od mladých až po dů-
chodce, všichni na jednom místě pospolu.
Vůbec to nemůžeme srovnávat s dnešní 
dobou, kdy má každý oblíbený svůj hudební 

žánr a často i jen svou kapelu a ostatního se 
obvykle nezúčastňuje.  

Přes vysoké vytížení muzikantů na 
nejrůznějších akcích, museli také občas 
zkoušet, aby doplňovali repertoár. Zkoušelo 
se zprvu u nás doma, později v Kulturním 
domě v Kozojedech nebo v Dobříči, ale jen 
velice nepravidelně. 
Pokud vím, tak tenkrát musely umělecké 
soubory a kapely, i když takzvaně ama-
térské, absolvovat zkušební přehrávky. 
Jak to bylo s kapelou vašeho otce?

V této době musely soubory, které hrály ve-
řejnou produkci, provádět pravidelné přehráv-
ky před odbornou komisí. Na základě ohod-
nocení kvality předvedené produkce mohly 
být honorovány. Hodnocení 100 % znamenalo 
maximum na úrovni profesionálních souborů. 

Amatérské kapely dosahovaly obvykle 
50 až 90 %. Kapela pod vedením L. Pícla 
v  letech 1969 až 1980 získávala 80 až 
90 % kvality. Z toho lze usoudit, že byla 
nejen velice populární, ale také na vysoké 
úrovni provedení. 
A ještě otázku na závěr. Kdy předal váš 
tatínek kapelnictví dalšímu nástupci?

Na konci sedmdesátých let začaly otce 
zužovat srdeční problémy. Nebylo divu, 

protože byl velice přetěžován jak častým 
hraním, tak těžkou prací v živočišné a rost-
liné výrobě v místním JZD. Tak se v roce 
1980 rozhodl předat pomyslnou štafetu ka-
pelnictví tenkrát již hodně hudebně naděj-
nému a schopnému Václavu Žákovcovi.

 Sám pak ještě krátký čas v kapele půso-
bil. Potom samozřejmě muziku nezanechal. 
Chodil si již nepravidelně zahrát s menšími 
hudebními seskupeními a také s dechovkou 
Důchodka Jiřího Fencla. 

Naposledy si zahrál týden před neče-
kanou a náhlou smrtí v roce 1999. Kapela 
Václava Žákovce pak velice plynule a 
úspěšně navazuje na tradice hudby Fenclů 
a jeho následovníků. I když se značnou 
reorganizací v obsazení souboru poplatné 
dnešní době, pokračuje v činnosti doposud.

Vzpomínky na kapelu svého otce 
 sepsal Ladislav Pícl, 

 uvedl a vyptával se Vladimír Steiner  

poznamenaného tvrdou namáhavou prací. 
Vernisáž výstavy zahájil ředitel muzea pan 

Mgr. Pavel Kodera, Ph.D. a svým odborným vý-
kladem doplnil pan Mgr. Jiří Fák, hlavní kurátor 
a vedoucí oddělení správy a prezentace sbírek. 

K doplnění a zpestření programu vernisá-
že přispěli dále svým vystoupením členové 
pěveckého sdružení Kozel, kteří do sestavy 
lidových písní zařadili  především nejznám-
nější české písničky s tematikou venkova a 
zemědělství. 

Vladimír Steiner



Po dlouhé přestávce uspořádal náš mys-
livecký spolek společnou naháňku spoje-
nou s “Poslední lečí”. V posledních letech 
se tato tradiční a oblíbená akce nemohla 
uskutečnit z důvodu  coronavirové pand-
emie. 10. 12. 2022 se všemi očekávaná 
naháňka uskutečnila v lokalitě Býčov.

 Naháňku zahájilo trio Trubačů z Kozojed 
– sourozenců Kučerových, loveckými fan-
fárami.  Myslivecký hospodář Vladimír Hykyš 
společně s předsedou spolku Jaromírem 
Bechem a ostatními členy spolku úspěšně 

zvládli veškeré organizační úkoly, čemuž 
odpovídá i loveký výsledek naháňky. 

Celkem bylo ve dvou lečích uloveno 
18 divočáků, 12 kusů daňčí zvěře, 6  kusů 
zvěře mufloní, 2 laně jelena siky a jed-
na liška. Králem honu byl při večerním 
pokračování “leče” vyhlášen úspěšný 
střelec, host našeho MS – Jiří Plaček.

Poté letošní jubilanti převzali myslivecká 
vyznamenání udělená Oblastním mysliveckým 
spolkem v Plzni za jejich dlouholetou obětavou 
práci pro myslivost na Severním Plzeňsku. 
Jaromír Bech, u příležitosti 65. narozenin, 
obdržel  vyznamenání  II. stupně. Josef Peterka 
k sedmdesátinám obdržel vyznamenání III. 
stupně a Václav Sláma k sedmdesátým pátým 
narozeninám “Věrnostní medaili.”

Přijímání mezi myslivce.
V letošním roce úspěšně složili zkoušky 

z myslivosti dva adepti, kteří náročnou praxi 
absolvovali v našem MS. Jsou to Jana 
Churavá a Matěj Moulis. Při poslední leči pak 
byli slavnostně, v duchu starých mysliveckých 
tradic přijati do řad kozojedských myslivců.

“ Poslední leč “

Foto:  Josef Peterka – pasován na lovce daňků.

Foto: Král honu – host našeho MS Jiří Plaček.

Foto: Nově přijatí myslivci - Jana Churavá a Matěj Moulis

Pasování na lovce.
Podle starodávných mysliveckých tradic 

jsou myslivci, kteří ulovili svou první trofejo-
vou zvěř pasováni na lovce příslušné zvěře. 
Tentokráte to byl Josef Peterka, který ke 
svým sedmdesátinám slovil svého prvního 
daňka. Na lovce jelena siky byla pasována 
Kristina Bürgerová, která v naší honitbě, jako 
host, ulovila svého prvního jelena – siku.

Náročný večerní program doprovázelo 
hudbou a zpěvem oblíbené duo Václav 
Žákovec – Anna Volínová. 

Všichni přítomní se dobře bavili až do 
pozdních nočních hodin.

Václav Troch  

Foto: Bohuslav Bech slavnostně přijímá svého vnuka 
Matěje Moulise do řad kozojedských myslivců

Foto: Vyznamenaní jubilanti 2022.

Radostné vánoce  
a úspěšný nový rok  

všem spoluobčanům  
přejí kozojedští myslivci

Foto: Kristina Bürgerová – pasována na lovce jelenů.  



Výpis usnesení z 39. veřejného zasedání 
Zastupitelstva obce Kozojedy,  

které se konalo ve čtvrtek  
23. června 2022 od 19:00 hod.  

v zasedací místnosti OÚ Kozojedy.

Program:
1. Zahájení, schválení programu
2. Ověření zápisu, volba návrhové komise, 

kontrola usnesení
3. Úprava rozpočtu
4. Návrh závěrečného účtu obce Kozojedy za 

rok 2021
5. Informace o hospodaření v obecních lesích 
6. Záměry obce
7. Různé
8. Diskuse   
9. Usnesení a závěr   
  
Usnesení č. 590 - ZO schválilo program 

dnešního jednání.  
Usnesení č. 591 - ZO schválilo ověřovatele 

dnešního jednání Mgr. Hirta a MgA. 
Jahodovou.

Usnesení č. 592 - ZO schválilo návrhovou 
komisi dnešního jednání Mgr. Hirta a MgA. 
Jahodovou.

Usnesení č. 593 - ZO schválilo Závěrečný účet 
obce Kozojedy za rok 2021 včetně Zprávy o 
výsledku přezkoumání hospodaření obce za 
rok 2021, a to bez výhrad.

Usnesení č. 594 - ZO schválilo zveřejnění 
záměru na uzavření Smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody 
o umístění stavby č. IV.-12-0019712/VB/001 s 
ČEZ Distribuce a.s.

Usnesení č. 595 - ZO schválilo žádost o 
napojení domácí ČOV do obecní kanalizace, 
včetně vypouštění předčištěných odpadních 
vod dle předloženého situačního plánku. 

Usnesení č. 596 - ZO schválilo žádost p. 
Knappové, Břízsko 29, o napojení a vypouštění 
odpadních vod ze septiku do obecní 
kanalizace. 

Usnesení č. 597 - ZO zamítlo žádost o odkup 
části obecního pozemku p.č. 3482/36 v k.ú. 
Kozojedy u Kralovic za účelem vybudování 
domácí ČOV a osazení nádrže na dešťovou 
vodu.

Výpis usnesení z 40. veřejného zasedání 
Zastupitelstva obce Kozojedy,  

které se konalo ve čtvrtek  
8. září 2022 od 19:00 hod.  

v zasedací místnosti OÚ Kozojedy.

Program:
1. Zahájení, schválení programu
2. Ověření zápisu, volba návrhové komise, 

kontrola usnesení
3. Úprava rozpočtu
4. Zprávy z kontrolního a finančního výboru
5. Odměny zastupitelům
6. Smlouva s firmou Asekol a.s.
7. Záměry obce
8. Změna č.1 územního plánu obce
9. Různé   
10. Diskuse      
11. Usnesení a závěr
Usnesení č. 598 - ZO schválilo program 

dnešního jednání.    

Usnesení č. 599 - ZO schválilo ověřovatele 
dnešního jednání Bc. Berana a p. 
Ouhrabkovou.

Usnesení č. 600 - ZO schválilo návrhovou komisi 
dnešního jednání p. Oliveriuse a p. Čecha.

Usnesení č. 601 - ZO schválilo rozpočtové 
opatření č.4.

Usnesení č. 602 - ZO schválilo odměnu 
zastupiteli p. Čechovi za vzorné plnění úkolů 
předsedy kontrolního výboru ve výši 1 000,- Kč.

Usnesení č. 603 - ZO schválilo odměnu 
zastupiteli Bc. Beranovi za výbornou spolupráci 
při fotografování a monitorování stavebních 
prací nebo obecních budov dronem a dalších 
drobných, ale nutných úkonů, ve výši 1 
500,- Kč. 

Usnesení č. 604 - ZO schválilo odměnu 
zastupitelce MgA. Jahodové za spolupráci při 
jednání s dotčenými úřady ohledně opravy 
ohradní zdi hřbitova při kostele sv. Mikuláše v 
Kozojedech ve výši 1 000,- Kč.        

Usnesení č. 605 - ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o využití obecního systému 
odpadového hospodářství pro zpětný odběr 
odpadních elektrozařízení s firmou Asekol a.s. 
Podpisem smlouvy pověřuje starostku obce.

Usnesení č. 606 - ZO schválilo směnu obecních 
pozemků p.č. 71/23 o výměře 83 m2 (ostatní 
plocha) a p.č. 70/9 o výměře 115 m2 (zahrada) 
za pozemky v soukromém vlastnictví p.č. 70/8 
o výměře 34 m2 (ostatní plocha) a p.č. 1591/2 
o výměře 163 m2 (travní porost) vše v k.ú. 
Lednice. Podpisem smlouvy pověřuje starostku 
obce.

Usnesení č. 607 - ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
0019712/VB/001 s ČEZ Distribuce a.s. Jedná 
se o připojení nového odběrného místa v k.ú. 
Borek u Kozojed. Podpisem smlouvy pověřuje 
starostku obce.

Usnesení č. 608 - ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o zřízení věcného břemene – 
služebnosti č. IV-12-0017663/VB/002 s ČEZ 
Distribuce a.s. Jedná se o dokončenou stavbu 
„Kozojedy, PS, p.č. 28/1, kNN. Podpisem 
smlouvy pověřuje zastupitelstvo starostku 
obce.

Usnesení č. 609 - ZO
I. Konstatuje ověření
Ve smyslu ust. § 54 odst. 2 zákona č. 183/2006 

Sb. o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších 
předpisů, že Změna č. 1 územního plánu 
Kozojedy není v rozporu s politikou územního 
rozvoje, s územně plánovací dokumentací 
vydanou krajem nebo výsledkem řešení 
rozporů a se stanovisky dotčených orgánů 
nebo stanoviskem krajského úřadu.

II. Bere na vědomí
Sdělení pořizovatele, že k návrhu Změny č. 

1 územního plánu Kozojedy byly vzneseny 
2 námitky a žádné připomínky dle ust. § 
172 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád. K 
námitkám byl vypracován návrh rozhodnutí 
o námitkách a vyhodnocení připomínek (viz 
příloha) a projednán s dotčenými orgány 
a následně byl upraven návrh změny č. 1 
územního plánu Kozojedy. Nebyly řešeny 
žádné rozpory podle § 4 odst. 8 zákona 
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon) ve znění 

pozdějších předpisů ani podle § 136 odst. 6 
zákona č. 500/2004 Sb., správní řád ve znění 
pozdějších předpisů. 

III. Vydává
Ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm. c) 

stavebního zákona, v souladu s ust. §§ 171 až 
174 zákona č. 500/2004 Sb. správní řád, ve 
znění pozdějších předpisů, ust. § 13 a přílohy 
č. 7 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně 
analytických podkladech, územně plánovací 
dokumentace a způsobu evidence územně 
plánovací činnosti, formou opatření obecné 
povahy Změnu č. 1 územního plánu Kozojedy.

Usnesení č. 610 - ZO zamítlo žádost o odkup 
části obecního pozemku p.č. 3482/36 v k.ú. 
Kozojedy u Kralovic za účelem umístění nádrže 
na dešťovou vodu.

Usnesení č. 611 - ZO schválilo žádost na 
umístění domácí ČOV na obecním pozemku 
p.č. 3482/36 v k.ú. Kozojedy u Kralovic. 
Umístění domácí ČOV bude smluvně ošetřeno.

Usnesení č. 612 - ZO zamítlo žádost Oblastní 
charity Rokycany o příspěvek na provozní a 
investiční náklady sociálních služeb ve výši 15 
000,- Kč.

Usnesení č. 613 - ZO zamítlo nabídku firmy 
Viagem a.s. Praha na odkup lesních pozemků 
p.č. 920, 1116, 1164, 1165, 1166, 1120 a 1178 
v k.ú. Kozojedy u Kralovic a p.č. 570/2, 571/1, 
575, 593/1, 611 a 650/2 v k.ú. Lednice.

Usnesení č. 614 - ZO schválilo žádost o úpravu 
hrobového místa č. 1-2 na veřejném pohřebišti 
Břízsko - Robčice. 

Usnesení č. 615 - ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o zpracování osobních údajů při 
využívání služby Hostovaná elektronická 
spisová služba AthenA (HESSA) s Plzeňským 
krajem.  

Usnesení č. 616 - ZO zamítlo prodej části 
obecního pozemku p.č. 2906/3 (lesní pozemek) 
o výměře cca 300-350 m2 v k.ú. Kozojedy u 
Kralovic.

Usnesení č. 617 - ZO schválilo žádost o 
vybudování přístupové cesty k soukromému 
pozemku p.č. 258 v k.ú. Borek u Kozojed. 
Cesta vybudovaná formou děrovaných 
přejezdových roštů položených na betonových 
sloupcích bude zasahovat do obecních 
pozemků p.č. 260 (ostatní komunikace) a p.č. 
259 (koryto vodního toku).

Usnesení č. 618 - ZO schválilo výměnu třinácti 
oken v obecní budově čp. 26 v Břízsku firmou 
Oknoplastik s.r.o. Plzeň za cenu cca 350 000,- Kč. 

Tříkrálová 
sbírka

Děti z MŠ Kozojedy se v lednu 
opět přidají k celorepublikové 
charitativní Tříkrálové sbírce. 

Do ulic Kozojed vyrazí koledovat 
od 9. do 13. 1. 2023  

v době dopolední vycházky  
od 10 do 11:30 hodin. 



Výpis usnesení  
z ustavujícího zasedání Zastupitelstva 

obce Kozojedy, které se konalo 
dne 19. října 2022 od 19:00 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Kozojedy.
Program:
1) Zahájení
2) Oznámení o zvolení zastupitelů obce 

Kozojedy
3) Složení slibu nově zvolených zastupitelů obce 

Kozojedy
4) Určení ověřovatelů zápisu (§95 odst.1 zákona 

o obcích) a zapisovatele
5) Schválení programu
6) Volba starosty a místostarosty 

- určení funkcí, pro které budou členové 
zastupitelstva obce uvolněny (§71 odst. 1 
písm. a) zákona o obcích) 
- určení způsobu volby starosty a 
místostarosty 
- volba starosty 
- volba místostarosty

7) Zřízení finančního a kontrolního výboru  
- určení počtu členů finančního a kontrolního 
výboru 
- volba předsedy finančního výboru 
- volba předsedy kontrolního výboru 
- volba členů finančního výboru 
- volba členů kontrolního výboru

8) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva obce (§ 72 
zákona o obcích)

9) Smlouva o zřízení věcného břemene s ČEZ 
Distribuce a.s.

10) Smlouva o právu k provedení stavby nebo 
opatření na pozemku vlastníka s SÚSPK

11) Smlouva o dílo s g-project, s.r.o.
12) Žádost o napojení na obecní kanalizaci
13) Veřejnoprávní smlouva s TJ Sokol Kozojedy
14) Diskuse
 5) Usnesení a závěr 
Usnesení č. 1 – ZO určuje ověřovatele zápisu 

p. Zábranského a p. Vlkovou a zapisovatelem 
zápisu p. Görnerovou.

Usnesení č. 2 – ZO schvaluje navržený 
program.

Usnesení č. 3 – ZO určuje, že starosta 
bude vykonávat svoji funkci jako uvolněný a 
místostarosta a ostatní členové zastupitelstva 
budou své funkce vykonávat jako neuvolnění.

Usnesení č. 4 – ZO schvaluje tajný způsob 
volby starosty a místostarosty.

Usnesení č. 5 – ZO volí  starostkou obce paní 
Dagmar Přibylovou.

Usnesení č. 6 – ZO volí  místostarostou obce 
Kozojedy, Bc. Zdeňka Berana.

Usnesení č. 7 – ZO zřizuje finanční a kontrolní 
výbor a oba výbory budou tříčlenné.

Usnesení č. 8 – ZO volí předsedou finančního 
výboru Bc. Marcelu Píclovou.

Usnesení č. 9 – ZO volí předsedou kontrolního 
výboru p. Vladimíra Čecha.

Usnesení č. 10 – ZO volí členy finančního 
výboru p. Romanu Vlkovou a MgA. Helenu  
Jahodovou a členy kontrolního výboru p. 
Ladislava Jakeše a p. Martina Prusíka.

Usnesení č. 11 – ZO stanoví v souladu s § 72 
odst. 2 zákona o obcích a nařízení vlády č. 
318/2017 Sb. o odměnách za výkon funkce 
členům zastupitelstev, v platném znění 
odměnu,  za výkon funkce místostarosty, 
jako neuvolněného člena zastupitelstva obce, 
ve výši 17.000,-Kč v hrubé mzdě měsíčně. 
Odměna bude poskytována ode dne zvolení do 
funkce starosty.

Usnesení č. 12 – ZO stanoví v souladu s § 
72 odst. 2 zákona o obcích a nařízení vlády 
č. 318/2017 Sb., o odměnách za výkon 
funkce členům zastupitelstev, v platném 
znění, poskytována odměna za výkon funkce 
předsedy výboru zastupitelstva ve výši 860,- 
Kč v hrubé mzdě měsíčně, a to ode dne jejich 
zvolení do funkce předsedy.

Usnesení č. 13 – ZO stanoví v souladu s § 72 
odst. 2  zákona o obcích a nařízení vlády č. 
318/2017 Sb., o odměnách za výkon funkce 
členům zastupitelstev, v platném znění, 
odměnu za výkon funkce neuvolněného člena 
zastupitelstva obce, který má zároveň funkci 

Pokračování výpisů usnesení ze strany 7 člena výboru zastupitelstva ve výši 800,- Kč 
v hrubé mzdě měsíčně. Odměna bude 
poskytována ode dne zvolení do funkce člena 
výboru.

Usnesení č. 14 – ZO stanoví v souladu s § 72 
odst. 2  zákona o obcích a nařízení vlády č. 
318/2017 Sb., o odměnách za výkon funkce 
členům zastupitelstev, v platném znění 
odměnu za výkon funkce neuvolněného člena 
zastupitelstva obce ve výši 700,- Kč v hrubé 
mzdě měsíčně. Odměna bude poskytována 
ode dne zvolení do funkce zastupitele bez 
dalších funkcí.

Usnesení č. 15 – ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o zřízení věcného břemene – 
služebnosti č.IV-12-0014521/VB/001 s ČEZ 
Distribuce, a.s. Podpisem smlouvy pověřuje 
zastupitelstvo starostku obce.

Usnesení č. 16 – ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o právu k provedení stavby nebo 
opatření na pozemku vlastníka se Správou 
a údržbou silnic PK, p.o. Podpisem smlouvy 
pověřuje zastupitelstvo starostku obce.

Usnesení č. 17 – ZO schválilo uzavření 
Smlouvy o dílo s firmou g-project, s.r.o., České 
Budějovice na zpracování a podání žádosti 
o dotaci na akci „Oprava povrchu místní 
komunikace 2b Kozojedy-Lednice, V. etapa“ za 
cenu 90.000,- Kč bez DPH. Podpisem smlouvy 
pověřuje zastupitelstvo starostku obce.

Usnesení č. 18 – ZO schválilo podání žádosti 
o dotaci na akci „Oprava povrchu místní 
komunikace 2b Kozojedy-Lednice, V. etapa“ 
z dotačního programu MMR ČR.

Usnesení č. 19 – ZO schválilo napojení 
domácí ČOV u novostavby rodinného domu 
na pozemku p.č. 28/7 v obci Kozojedy, k.ú. 
Kozojedy u Kralovic, včetně vypouštění 
předčištěných odpadních vod.

Usnesení č. 20 – ZO schválilo uzavření 
veřejnoprávní smlouvy s TJ Sokol Kozojedy 
z.s. na změnu vytápění objektu organizace ve 
výši 40.000,-Kč.  Podpisem smlouvy pověřuje 
starostku obce.

Pošta Partner  
po 4 letech provozu

Když obec Kozojedy v roce 2019 
přebrala služby České pošty pro občany a 
otevřela provozovnu Pošty Partner, věděla, 
že bude muset činnost částečně dotovat.  
Obavy se po 4 letech rozplynuly a zkušenosti 
jsou zatím dobré. Ne, že by byl provoz 
výdělečný, ale dotování Pošty Partner je 
k  poměru rozpočtu obce minimální.

Jak Pošta Partner funguje? Oproti kla-
sické poště jsou určité služby omezeny 
nebo se vůbec neposkytují. Na poštovní 
služby je uzavřena smlouva. Měsíčně obec 
získává paušální odměnu za služby ve výši 
9.400,- Kč, za každou provedenou transakci 
3,- Kč, za služby Balíkovny 6,-Kč a z dalšího 
prodeje poštovních cenin a zboží odměnu 
ve výši až 4,2 %. 

Všechny tyto částky jsou uvedeny bez 
DPH. Od 1. 1. 2023 dojde k navýšení všech 
odměn o cca 23 %. 

Materiální zázemí včetně elektroniky, 
údržby a revizí je kryto Českou poštou. 
Plat zaměstnance a užívání prostor včetně 
energií jsou záležitost obce. Na pomoc 
kompenzace výdajů má dále obec uzavřenu 
smlouvu se společností Sazkou a.s., 
která poskytla terminál a obec tak získává 
odměnu z prodeje např. losů, sázenek a 
dobíjení telefonních kreditů.

Roční náklady obce na to, abychom 
udrželi důležitou službu pro občany, jsou 
cca 50.000,- Kč.                    OÚ


